



Dagsorden til skolebestyrelsesmøde

11.10.2022 kl. 17:30 – 20:00

Mødet afholdes i personalerummet

Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30

Deltagere:

Forældrerepræsentanter: Jens Peter Fisker, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Camilla Koppel, Michael Preuss og Mathias Persson. Line

Elevrepræsentanter: Malu 9B og Sofie 9A, Kamma 8c, Karla 8a Vilma 8B

Medarbejderrepræsentanter: Ruben Spliid og Frida Ratzer (afbud)

Ledelsesrepræsentanter: Mette Andersen Weldon, Niels Toldam og Sus Vogelius

Ordstyrer: Mathias Persson

O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning			
Tid	Pkt	Dagsorden	Uddybende kommentarer
17:30 – 17:35	1 B	Godkendelse af dagsorden	
17:35 – 17:50	2 O+B	Tilsyn med princip: SH-samarbejde	<ul style="list-style-type: none">- Vi fortsætter arbejde fra sidst- Se vedhæftede princip som vi ændrede i sidste gang. <p>Ruben har haft det i høring via Aula, to små forslag til ændringer, periode planer slettes, elevplan ændres til vi anvender den udvidede kontaktbog.</p>
	3 o	Orientering om arbejdet med elever med særlige behov	<ul style="list-style-type: none">- Se vedhæftede datarapport for arbejdet med inklusion- Områderapporten blev gennemgået
18:05	4 D + B	Drøftelse af skolens testplan og deraf følgende indsatser, samt brug af tests generelt	<ul style="list-style-type: none">- Vedhæftet skolens test plan.- Nye nationale tests kan betyde ændringer.





18:05 – 18:20	5 0	Nyt fra elevrådet	<p>Vi har arbejdet med elevernes dag, og valgt at have fokus på Mobning og trivsel.</p> <p>Ønsker stadig uv. udefra om seksuel undervisning og digital dannelse. Ønsker uge 6. afholdt i 2023, udkolingen tager det op på et afdelingsmøde.</p> <p>Oplæg fra Line næste gang i forhold til mulige tilbud som kan tages i brug.</p>
18:20 – 18:35	6 0	Meddelelser	<ul style="list-style-type: none">- Formand: henvendelse angående trafik, sikker skolevej. Cyklister ved Godthåbsvej. Der har været fokus på situationen. Medarbejderrepræsentanter: Ingen nyt- Ledelsen ingen nyt
Spising			
19:00 – 19:20	7 D+B	Princip om undervisningens organisering	<ul style="list-style-type: none">- Se vedhæftede princip, som vi ændrede i sidste gang, vi færdig gøre princippet- Ændringen er lavet og princippet er vedtaget, princippet tages op i personalet og lægges på hjemmesiden
19:20– 19:40	8 O+D+B	Anden planlægning af indsatsen ift. Kontaktforældre	<ul style="list-style-type: none">- Arbejdsgruppen fremlægger- Arbejdsgruppen har afvendte afholdelse af forældremøderne. Formålet med for kontaktforældre mødet bliver en erfarings udveksling. Forslag til datoer 22,23 november 17-19
19:40 – 19:50	9 D	Markedsdag	<ul style="list-style-type: none">- Evaluering af denne Ros til musiklærerne, fungerede godt. Evt. salg af kaffe kunne være en mulighed. Må gerne gentages.





			Salg af klippe kort skal måske varetages af voksne. Forslag om at inddrage KKFO. God logistik
19:50 – 20:00	10 0	Eventuelt	Ruben: Tak for muligheden for dialog Line: Ved hvad lærerne hvad man gør ved en PLOV hendelse Ja

